
 

 

Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer: S-376 (18int03569) 
 
Datum indiening: 11 september 2018 
 
Onderwerp: Kermis Overbetuwe 
 
Naam indiener: Henk Vreman 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Eind 2017 hebben wij een aantal schriftelijke vragen (S-297)  gesteld over de kwaliteit van de 
kermissen in onze gemeente. In uw antwoord geeft u aan welke activiteiten u wilde gaan 
verrichten om de kermissen in Overbetuwe kwalitatief en qua omvang te verbeteren.  
De voorjaarskermis in met name Elst vertoonde een duidelijke verbetering, maar de 
najaarskermis begin september in Elst en Driel was volgens vele inwoners van een 
bedroevend niveau. 
Dit kwam niet in het minst, omdat het kermisterrein in Elst aanzienlijk kleiner was dan 
voorgaande jaren, omdat er een fors aantal parkeerplaatsen werd vrijgehouden om auto’s te 
parkeren. Aansluitend op eerder door de fractie van BBO gestelde vragen willen wij van u 
het volgende weten. 
 
Vragen:  
 

1. Waarom is niet een groter deel van het Europaplein in Elst gebruikt tot het inrichten 
van de najaarskermis? 

2. Is het zo, dat hierover afspraken met ondernemers zijn gemaakt? 
3. Ingeval er afspraken zijn gemaakt, vragen wij ons af waarop die zijn gestoeld, 

aangezien het plein immers publiek domein is?  
4. Waarom is de raad hier niet over geïnformeerd, aangezien een en ander haaks staat 

op de eerder door u uitgesproken ambities om de kermis attractiever te maken? 
5. Mogen wij er vanuit gaan, dat voor wat betreft zowel de voor- als najaarskermis in 

Elst in 2019 kwalitatief en qua omvang een forse verbeterslag wordt gemaakt? 
6. Kunnen wij ook voor de omliggende kernen in Overbetuwe een verbetering 

verwachten? 
7. Bent u bereid om de raad hierover uiterlijk vóór 1 april 2019 te informeren? 

 
 

Ondertekening. 
 
Henk Vreman 
Fractievoorzitter Gemeentebelangen Overbetuwe. 


